

## Referat fra bestyrelsesmøde mandag den 8. maj 2023.

**Indkaldt:** Lars Kensmark, Hans Henrik Hedemann, Hanne Holm, Mettemarie Bjerregaard, Johnny Elkjær, Sofie Raviv, Nils Thobo-Carlsen, Peter Eduar, Annette Christiansen.

**Suppleanter:** Oliver Streich, Flemming Helsted.

**Afbud:** MetteMarie Bjerregaard.

**Ordstyrer:** Sofie.

**Referent:** Hanne

### Dagsorden:

	Karakter	XX	Forklaring	kommentarer	Referat
1.	Godkendelse af referat fra d. 12. april				Godkendt
3.	Godkendelse af Dagsorden				Godkendt
4.	Børn i Biffen	MMB			Punktet udgår, da Mettemarie Bjerregaard udtræder af bestyrelsen af private årsager. Suppleanterne: Flemming Helsted og Oliver Streich fordele møderne mellem sig
5.	Nyt fra event gruppen	HH	Der skal tages stilling til 2 events, som kst. mere end 10.000 kr. Se <b>bilag</b>	Forslag fra LK: Eget budget - er tiden kommet ?	Kan der arbejdes med sponsorater f.eks. betale for billetter til 30 elever fra gymnasiet v. arrangementet med Ole Børnedal. Der er opbakning til at der kan arbejdes videre med disse to arrangementer. Det med eget budget arbejdes der videre med/kan overvejes nærmere
6.	Kulturnatten	NTC	Program og evt. økonomi.		Programmet: Dynebio kl. 16, krøki 18 - 19.30 i mødelokalet. I lille sal kortfilm om Herup, i store sal demo film om Atmos, begge kører i sløjfe. Musik i Soze, som vi er fælles om at betale. Hverve Skranken sættes op og bestyrelsen bemander via en vagtplan.
7.	Status på aktive film-displays i div. institutioner?	JE			Lige nu testes 2 enheder, når dette er gjort og de virker skal de installeres i foyer og enten svømmehallen eller Vuc., senere kommer det sidste sted med.
8.	Prioritering af indkøb	HHH NTC	Mikrofoner  Lys og indretning af foyer  Måtte i foyer ( <b>bilag</b> )		Til mikrofoner er der søgt fonde. Foreløbigt tilbud lyder på 19.000 kr. Omkring lys, der sættes midlertidige spot op i forhold til sponsorvæggen. Johnny indkalder til møde i

					gruppen om lys og mikrofoner, før der tages en endelig beslutning, men vigtigt at det bliver enkelt at betjene..
9.	<b>Ref. fra tovholdermøde</b>				Der bliver ikke lavet fælles referater mere. Godt møde.
10.	<b>Referat fra Paragraf 6 og 7 møde</b>	<b>lk, HH</b>	Herunder aftaleforhold og forpagter kontrakt forhold. Og forhold vedrørende bygningens vedligehold og forbedring.		§ 6: Godt møde omkring samarbejdet med musikforeningen, afbud fra Nathan Benson. § 7: Konklusionen var at vi skal have et møde med ejendomskontoret, da de fleste punkter handlede om bygningen. Fremadrettet skal vi have dem med til § 7 møderne.
11.	<b>Aftale med Nathan om koncerter over sommeren, shared care/lk</b>				Det er aftalt med Nathan Benson, at der skal være musik i juni, juli og august måned, hvor vi deler udgiften og reklamerer fælles.
12.	<b>Evt.</b>	<b>PE</b>	Små badges		Peter laver badges som børn kan farvelægge og tage med hjem, evt. første gang på kulturnatten.
		<b>HHH</b>	Henriks ipad kan ikke mere, en ny er tiltrængt (direkte linje når der er problemer)		Det bevilges.
		<b>LK</b>	Vinterfestival fra kommunen		Lars har været "dørmand" i forhold til økonomien.
		<b>NTC</b>	Budget til indkøb af mindre ting		Nils får et budget til småting på 5.000 kr.

Næste møde: D. 6. juni.